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1. Mötet öppnades 

Catharina hälsade alla välkomna och mötet öppnades. 

2. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes. 

3. Godkännande av protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 9 mars 2022 har den 20 april 2022 godkänts per 

capsulam. Även detta protokoll ska godkännas av parterna per capsulam. 

4. Information från parterna 

Catharina informerade om att regeringen beslutat att Trafikverket inhämtar information 

från Sekretariatet avseende Storstadsavtalens framdrift i samband med Trafikverkets 

årliga byggstartsrapportering till regeringen.  

5. Godkännande av Årsrapport 2021 

Catharina noterade att staden fram till utgången av 2022 har byggt nästan 7 000 bostäder 

och att i och med årets inrapportering är 46 procent av bostadsåtagandet uppfyllt. 

Christoffer informerade om att områdena runt Brunnshög växer och planeringen av 

Västerbro pågår som ett av stadens viktigaste utvecklingsområden med bostäder, 

arbetsplatser, butiker och kommunal service. Utformningen av Lunds centralstation är 

viktig för stadens framtida trafikförsörjning. Staden har god dialog med Trafikverket och 

Skånetrafiken för att hantera den osäkerhet som finns betingat av nytt regeringsbeslut om 

att avbryta Nya stambanor Hässleholm - Lund. 

Styrelsen godkände Årsrapport 2022 för Ramavtal 10 – Lund. 

6. Information från Lunds kommun och Region Skåne om spårvägen  

Anders informerade om att Skånetrafiken tecknat trafikavtal med Keolis för trafikeringen 

från och med 2023 samt att övertagandet av spårvagnarna beräknas vara klart under 

2024. Antalet resor i regionen har återhämtats efter pandemin och är i stort på samma 

nivåer som före pandemin. Regionen arbetar aktivt för att utveckla attraktiviteten för 

boende och verksamma och den potential som spårvägen har i Lund. Cemenstorget har 

blivit en attraktiv nod i systemet med alla trafikslag inom 100 meter, vilket underlättar att 

resa hållbart. 

Dokumentet är elektroniskt undertecknat



   

SEKRETARIAT STYRELSERNA 
FÖR UPPFÖLJNING 
AV RAMAVTALEN  

 

PROTOKOLL 2 (2) 

Skapat av Dokumentdatum   

Lotten Lindmark  2023-03-15  
   
 

Styrelsemöte Ramavtal 10 Lund 

Christoffer informerade om att spårvägen tillför nyttor för såväl boende som verksamma. 

Nya verksamheter etablerar sig i Lund vilket bidrar till den positiva samhällsutvecklingen. 

7. Information från Lunds kommun om bostadsbyggandet och cykelobjekten  

Christoffer informerade om kommunens framdrift av bostäder inom spårvägens 

influensområde. För närvarande pågår produktion av cirka 1200 bostäder. Än finns inga 

signaler om inbromsning på marknaden även om omvärldsläget möjligen leder till en viss 

försiktighet. Staden har infört ett tvåårsförfarande där byggrätten återgår till kommunen 

om byggandet inte påbörjats inom tiden.  

Christoffer informerade vidare att arbete pågår gällande cykelobjekten. Om tidplanen för 

genomförandet av cykelobjekten påverkas tar Staden kontakt med Sekretariatet. 

8. Övriga frågor  

Inga övriga frågor.  

9. Nästa möte 

Nästa möte äger rum under mars 2024 då bland annat årsrapporten ska tas upp för 

godkännande. Sekretariatet skickar ut kallelse under hösten.  

10. Avslutning 

Ordförande tackade samtliga och mötet avslutades. 

 

 

 
Catharina Håkansson Boman 

Ordförande 
 

 

 

 
Lotten Lindmark 

Sekreterare   
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